

הכרזה מס' 365 של שר הביטחון על ארגון טרור לפי חוק המאבק בטרור, התשע"ו-2016

Designation No. 365 of the Minister of Defense in accordance with the Anti-Terrorism Law, 2016

الإعلان رقم 365 الصادر عن وزير الدفاع عن منظمة إرهابية بموجب قانون مكافحة الإرهاب لعام 2016

<u>Name of Organization</u>	<u>اسم المنظمة</u>	<u>שם הארגון</u>
Europal Forum	منتدى التواصل الأوروبي الفلسطيني	פורום יורופל
<u>Also known as</u> European Palestinian Communications Forum	<u>أسماء أخرى</u> منتدى يوروبال	<u>שמות נוספים</u> פורום התקשורת האירופי-פלסטיני
<u>Date of Designation</u> 29.8.2021	<u>تاريخ الإعلان</u> 29.8.2021	<u>תאריך הכרזה</u> 29.8.2021
<u>Cause of Designation</u> 1. The EUROPAL institution was established in recent years by the Hamas Organization. 2. The institution is based in Britain, and its activities, inter alia, are intended vis-à-vis the European Parliament. 3. The declared goal of the Organization is furthering Palestinian rights and assistance in the propaganda of the Palestinian issue. 4. In practice, EUROPAL serves as a 'Patronage Body' for Hamas Organization abroad. In addition, the Organization is involved in the promotion of propaganda and communicative information on behalf of Hamas around the world. 5. Head of the Organization, Zahar Birawi, a known Hamas activist, is among the Hamas Organization's	<u>سبب الإعلان</u> 1. تم إنشاء مؤسسة EUROPAL خلال السنوات الأخيرة من قبل منظمة حماس. 2. يقع مقر المؤسسة في بريطانيا حيث تركز نشاطاتها، بين أمور أخرى، على البرلمان الأوروبي. 3. هدف المؤسسة المعلن هو الترويج لحقوق الفلسطينيين ودعم جهود الدعاية للقضية الفلسطينية. 4. عملياً تشكل مؤسسة EUROPAL جهة ترعى منظمة حماس في الخارج. حيث تساهم المنظمة في مساعي التوعية والدعاية الإعلامية بالنيابة عن حماس في أنحاء العالم. 5. ويُعدّ رئيس المنظمة، المدعو زاهر بيراوي، أحد العناصر الحمساوية المشهورة، ومن قادة منظمة حماس في بريطانيا وفي القارة الأوروبية.	<u>עילת ההכרזה</u> 1. מוסד EUROPAL הוקם במהלך השנים האחרונות ע"י ארגון החמאס. 2. בסיסו של המוסד בבריטניה ופעילותו, בין היתר, מיועדת למול הפרלמנט האירופאי. 3. מטרתו המוצהרת של המוסד הינה קידום הזכויות הפלסטיניות וסיוע בהסברה בסוגיה הפלסטינית. 4. בפועל מוסד EUROPAL משמש כ"גוף חסות" עבור ארגון החמאס בחו"ל. הארגון מעורב בקידום תעמולה והסברה תקשורתית מטעם חמאס ברחבי העולם. 5. ראש הארגון, זאהר ביראוי, פעיל חמאס מוכר, נמנה על מנהיגי ארגון החמאס בבריטניה ובזירה האירופאית.

leaders in Britain and on the European scene.		
<p><u>Identifying Information</u></p> <p>Web site: europalforum.org.uk Email: admin@europalforum.org.uk Twitter: EuroPalForum Place of incorporation: UK</p>	<p><u>التفاصيل المعرفية</u></p> <p>الموقع الإلكتروني: europalforum.org.uk البريد الإلكتروني: admin@europalforum.org.uk تويتر: EuroPalForum مكان التأسيس: إنجلترا</p>	<p><u>פרטים מזהים</u></p> <p>אתר אינטרנט: europalforum.org.uk דוא"ל: admin@europalforum.org.uk טוויטר: EuroPalForum מיקום התאגדות: אנגליה</p>
<p><u>Record publication date</u></p> <p>Regulation File: 9601, page 4080, Dated 31.8.2021</p>	<p><u>النشر ضمن السجلات</u></p> <p>ملف الأنظمة: 9601، الصفحة 4080 المؤرخ في 31.8.2021</p>	<p><u>פרסום ברשומות</u></p> <p>פורסם בק"ת 9601, התשפ"א, עמ' 4080, ביום 31.8.2021</p>
<p><u>Appeal Procedure</u></p> <p>Claims against a temporary designation or a request to cancel a permanent designation, can be submitted to the Advisory Committee regarding designations on Terror Organizations, under the provisions of clauses 5 and 7 of the Anti-Terrorism Law 2016, by email: nbctf@mod.gov.il Fax: +972 73 323 4721 (confirm receipt on number +972 3 697 6182)</p>	<p><u>إجراء الاستئناف</u></p> <p>أي شخص يدعي حقه في الممتلكات المحجوزة، يجوز له طرح والتقدم بما لديه من ادعاءات خطيًّا إلى رئيس المقر الوطني لمكافحة الإرهاب الاقتصادي في وزارة الدفاع (NBCTF) خلال مدة شهرين، بموجب احكام المادة 61(أ) من القانون المذكور أعلاه، وذلك من خلال البريد الإلكتروني: nbctf@mod.gov.il الفاكس: +972 73 323 4721 (التأكد من الاستلام عبر الهاتف رقم +972 3 697 6182)</p>	<p><u>הליך הערעור</u></p> <p>טענות נגד הכרזה זמנית או בקשה לביטול הכרזה קבועה ניתן להגיש לוועדה המייעצת לעניין הכרזות על ארגוני טרור, בהתאם להוראות סעיפים 5 ו-7 לחוק המאבק בטרור, התשע"ו-2016, באמצעות דואר אלקטרוני: nbctf@mod.gov.il פקס: +972 73 323 4721 (ווידוא קבלה במספר +972 3 697 6182)</p>